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Høringssvar vedr. budget 2024-2027 
 
Skolebestyrelsen og MED-udvalget ved Rynkevangskolen udtaler vedr. 

høringsmaterialet: 

 

Generelt: 

 

Det er positivt at kommunens økonomi grundlæggende er solid, og dermed giver mulighed 

for sikker drift og udvikling med fuld udnyttelse af service- og anlægsramme. 

 

Skolebestyrelse og MED udtrykker at høringsmaterialet er omfattende med lange notater og 

gentagelser, som gør det mere uoverskueligt end vanligt at navigere i det samlede materiale. 

Der ønskes resume/overblik/læsevejledning. 

 

Anbefalinger til budgetforhandling: 

 

1. Det anbefales at der i budgettet tilgodeses indsatser, som muliggør tidlige indsatser i børnenes liv. Tidlig 

indsat er en god investering i børns trivsel og læring. 

2. Direktionens forslag om budgetjusteringer på skoleområdet anbefales besluttes jf. stigende behov for 

specialiserede skoletilbud.  

3. Det anbefales, at der tilføres midler til at stigende krav til cybersikkerhed.  

4. Det anbefales ikke, at SFO-takster stiger 

5. Det anbefales på ingen måde at indføre Svendborgmodellen. Der er ikke faciliteter og lærere til at 

gennemføre modellen- og den vil betyde for lange skoledage igen. (BFU Øget bevægelse). 

6. Det er en god ide at analysere Kalundborg Kommunes skolevæsen (ØK-analyse af folkeskoleområdet).  

7. Det anbefales kraftigt at der investeres i nutidige og inklusionsfremmende fysiske skolerammer og at 

Rynkevangskolen tilgodeses med opgraderinger af funktionel og æstetisk karakter (U29).  

8. Hvis peges på at nedlægge et inklusionscenter er det vigtigt, at der er inklusionscenter med passende 

størrelse i Kalundborg By. Det anbefales samtidig at elevtallet ikke stiger på Rynkevangskolen i 

forbindelse med evt. lukning af andet inklusionscenter.  

9. Vi ser positivt på at få etableret international folkeskole i Kalundborg 

 

 

Supplerende kommentarer 

Anbefaling 7 – anlægsrammen – moderne og inkluderende fysiske rammer 

 

Rynkevangskolen gennemgik for en del år siden en renovering, men tidens tand begynder 

at vise sig på lokaler og bygninger. Fx er der trapper der udgør snublefarer pga. manglende 

vedligehold og fuger i bygningerne som bør repareres, da der trænger vand ind i bygninger. 

Rynkevangskolen har ikke en hovedindgang og der kunne med fordel gøres noget ved de 

fysiske rammer, så skolen både er æstetisk attraktiv og luftkvalitet og temperatur kan 

reguleres funktionelt og sidst men ikke mindst at de fysiske rammer muliggør varieret og 

inkluderende undervisning. 
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Det bør have politisk fokus at folkeskolen fremstår som et værdigt og attraktivt skoletilbud 

i lokalområdet og i rekrutteringsøjemed.  

 

Desuden vil kloge og attraktive løsninger for folkeskolerne medføre at flere forældre vil 

opfatte folkeskolerne som et attraktivt tilbud og dermed vil kunne fastholdes med en 

elevgruppe, der afspejler sammensætningen i skoledistriktet. 

 

 

 

 

Chenette Andersen 

Formand for skolebestyrelsen 

 

 

Torben Rasmussen 

Næstformand i MED og TR for lærerne 


